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P r o t o k ó ł 

z posiedzenia Rady Wydziału Inżynierii Mechanicznej 

Politechniki Poznańskiej 

w dniu 16 grudnia 2022 r. 

Posiedzenie Rady Wydziału w trybie stacjonarnym otworzył Dziekan 
Wydziału Inżynierii Mechanicznej dr hab. inż. Olaf Ciszak, prof. PP. 

Zgodnie z § 3 ust. 4 Regulaminu Rady Wydziału Inżynierii Mechanicznej 
Dziekan zarządził przeprowadzenie głosowania elektronicznego nad poddanymi 
pod głosowanie sprawami. Głosowanie elektroniczne odbyło się w dniach od 16-
19 grudnia 2022 r. do godz. 10.00.   

Dziekan złożył życzenia świąteczne członkom Rady Wydziału oraz 
poinformował o oddaniu jednej sprawy osobowej. 

Dziekan zaprosił do przedstawienia prezentacji przez panią Dominikę 
Seifert- Łatkę z Akademickiego Inkubatora Przedsiębiorczości. Prezentacja na 
temat Przedsiębiorczy Naukowiec dotyczyła przedstawienia działalności jednostki 
AIP. Poinformowała o przedsiębiorczych wtorkach dla studentów. Pani Seifert- 
Łatka zachęciła do współpracy z PARP. Omówiony był proces komercjalizacji na 
PP oraz współpracy z zespołem Radców Prawnych PP.  Dziekan podziękował za 
prezentację, która zostanie również wysłana mailowo do członków RW. 
Dodatkowo głos zabrał dr hab. inż. Hubert Jopek zgłaszając problem z dużą 
ilością dokumentów oraz formalności i przepływem informacji pomiędzy JO PP 
związanych z komercjalizacją. Pani Seifert-Łatka poinformowała, że została 
przygotowana instrukcja procesu komercjalizacji oraz zaproponowała szkolenie z 
tego zakresu w razie potrzeby. 

Porządek obrad:  
I. Sprawozdanie z Senatu  

II. Sprawy osobowe 
III. Sprawy dydaktyczne 
IV. Sprawy bieżące 
V. Wolne głosy i wnioski 

Ad I. Sprawozdanie z Senatu z dnia 30 listopada br. przedstawił dr hab. inż. Piotr 
Krawiec. Poinformował o zmianach w nazwach dwóch dyscyplin na PP oraz o 
podwyżkach płac dla pracowników od stycznia 2023 r. 

 

Ad II. Sprawy osobowe  

1. Prof. Kupczyk – przewodniczący komisji przedstawił protokoły komisji 
konkursowej w poniższych sprawach: 

• w sprawie zmiany grupy pracowniczej dr inż. Magdalenie 
Mierzwiczak z Instytutu Mechaniki Stosowanej zatrudnionej na 
stanowisku adiunkta w grupie pracowników badawczo-
dydaktycznych na grupę pracowników dydaktycznych. 
W głosowaniu na 53 uprawnionych do głosowania udział wzięło 
37 osób, oddano 32 głosów pozytywnych, 1 negatywny oraz 4 
osoby wstrzymały się od głosu.  
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• w sprawie zmiany grupy pracowniczej mgr. inż. Arkadiuszowi 
Jakubowskiemu z Instytutu Technologii Mechanicznej 
zatrudnionego na stanowisku asystenta w grupie pracowników 
badawczo-dydaktycznych na grupę pracowników dydaktycznych. 

W głosowaniu na 53 uprawnionych do głosowania udział wzięło 37 
osób, oddano 34 głosów pozytywnych, 1 negatywny oraz 2 osoby 
wstrzymały się od głosu. 

• w sprawie zmiany grupy pracowniczej dr. Tomaszowi Walczakowi 
z Instytutu Mechaniki Stosowanej zatrudnionego na stanowisku 
adiunkta w grupie pracowników badawczo-dydaktycznych na 
grupę pracowników dydaktycznych. 

W głosowaniu na 53 uprawnionych do głosowania udział wzięło 37 
osób, oddano 32 głosów pozytywnych, 3 negatywne oraz 2 osoby 
wstrzymały się od głosu. 

• w sprawie zmiany wymiaru etatu z pełnego na ¾ mgr. inż. 
Bartłomiejowi Burladze z Instytutu Mechaniki Stosowanej. 

W głosowaniu na 53 uprawnionych do głosowania udział wzięło 37 
osób, oddano 28 głosów pozytywnych, 5 negatywnych oraz 4 osoby 
wstrzymały się od głosu. 
Prodziekan K. Grześkowiak zawnioskował o zaznaczenie okresu 
zmniejszenia etatu dnia 30 września 2022 r. 

 

Ad III. Sprawy dydaktyczne 
1. Sprawę dotyczącą wyników ankiet za semestr letni 2021/2022 przedstawił 

prodziekan dr inż. Krzysztof Grześkowiak. Na wydziale sytuacja związana z 
wypełnianiem ankiet jest bardzo dobra: na poziomie 42 %. W stosunku do 
zeszłego roku jest znaczne zwiększenie, najwięcej ankiet wypełniają studenci 
kierunku IBM. Ankiety są anonimowe i służą do analizowania oraz 
samodoskonalenia naszych kierunków. Pierwsza kategoria to ocena najlepiej 
ocenianych prowadzących, najlepiej ocenianych przedmiotów. 

Dziekan pogratulował wyróżnionym nauczycielom akademickim oraz zauważył, że 
należy przekonywać studentów do wypełniania ich w większej liczbie. 

 

Ad. IV. Sprawy bieżące 
1. Zmiana składu Wydziałowej Komisji ds. Jakości Kształcenia. 

– prodziekan dr. inż. Krzysztof Grześkowiak poinformował konieczności 
zmiany składu komisji. Na wniosek WRSS Komisja proponuje powołanie 
studentki Mai Kurzawskiej. Prodziekan poprosił o zatwierdzenie 
zaproponowanej zmiany. Studenci wypowiedzieli się pozytywnie na temat 
zaproponowanej zmiany i poparli kandydaturę Pani Mai Kurzawskiej. 

W głosowaniu na 53 uprawnionych do głosowania udział wzięło 37 osób, oddano 
35 głosów pozytywnych, 0 negatywnych oraz 2 osoby wstrzymały się od głosu. 

 
2. Zmiana składu Dziekańskiej Komisji ds. kształcenia.– prodziekan 

przedstawił wyniki rekrutacji. Prodziekan poinformował o propozycji WRSS 
na dodanie w skład komisji Pana Bartosza Wojciechowskiego oraz poprosił 
o zaakceptowanie propozycji. Następnie głos zabrał Pan Wojciechowski 
przedstawiając członkom RW swoją osobę i poprosił o poparcie jego 
kandydatury. 

W głosowaniu na 53 uprawnionych do głosowania udział wzięło 37 osób, 
oddano 34 głosów pozytywnych, 1 negatywny oraz 2 osoby wstrzymały się od 
głosu. 
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Ad V. Wolne głosy i wnioski 
 

− Dziekan poinformował o zakończonej wizytacji PKA na kierunku 
IBM oraz o tym, że czekamy na uwagi po wizytacji do 
ewentualnego uzupełnienia. 

− Dziekan poinformował o przygotowywanym raporcie samooceny 
na kierunku MiBM, który będzie składany do PKA na początku 
stycznia 2023 r.  

− Dziekan poinformował o godzinach dziekańskich w dniach 23 
grudnia (od długiej przerwy) do 2 stycznia do długiej przerwy. 

− Dziekan zaprosił na koncert kolęd w dniu 21 grudnia od godziny 
18:00 w CW. 

− Dziekan poinformował o kolejnym posiedzeniu RW w dniu 24 
lutego 2023 r., poprosił o dostarczenie dokumentacji do 15 lutego 
2023 r. 

− Dziekan złożył życzenia świąteczne członkom RW. 
 

 
 

Na tym posiedzenie zamknięto. 

 

Sporządziła 

Kamila Czerniak 


